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Zápis z Členské schůze Sdružení komunálních služeb České republiky, z.s.  
konané dne 23.11.2023 Clarion kongres, Ostrava 

 

Sdružení komunálních služeb, z.s. 
Příčná 1892/4,  Praha 1 

IČ: 41191617 
 

1. Zahájení Členské schůze 

Předseda Rady Bohumil Rataj zahájil jednání Členské schůze „Sdružení komunálních 

služeb České republiky, z.s.“ Předseda konstatuje, že je přítomno 59 z celkového počtu 

86 členů, tudíž je Členská schůze usnášející. Dále bylo konstatováno, že   

všechny projednávané materiály a body byly projednány v Radě spolku a byly 

předloženy všem členům spolku předem k prostudování. 

 

2. Schválení programu Členské schůze 

Předseda všem přítomným přečetl program jednání a následně dal hlasovat o 

schválení programu.  

Diskuse: - 

Pro:    59 Proti:  0 Zdržel se:  0  

Výsledek:   SCHVÁLENO 

Usnesení: Členská schůze schvaluje program jednání 

 

3. Volba orgánů Členské schůze: 

Předseda zahájil další bod a to volbu orgánů Členské schůze.  

Volba návrhové komise  

Do Návrhové komise, která se bude zabývat přípravou závěrečného usnesení a 

ověřovat zápis, bylo navrženo zvolit tyto členy: Lumíra Labíka a Evu Hamrlovou       

Diskuse: - 

Pro:  58     Proti:  0    Zdržel se: 1   

Výsledek:   SCHVÁLENO 

Usnesení:   Lumír Labík a Eva Hamrlová  byly zvoleny členy Návrhové komise. 
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4. Projednání a schválení Členského příspěvku od 01.01.2024 

Předseda předložil členské základně ke schválení výši ročních členských příspěvků 

s platností od 01.01.2024. Důvodem zvýšení členských příspěvků je skutečnost, že 

členské organizace potažmo jejich zástupci, kteří se účastní akcí pořádaných 

sdružením, čerpají služby, které jsou hrazeny sdružením a jejichž ceny se stále zvyšují. 

Pracovní komise navržená na zasedání Členské schůze dne 18.05.2023 připravila 

předložený materiál s odůvodněním výše členských příspěvků. Předseda vyzval 

zástupce zvolené pracovní komise Irenu Hofmanovou a Vítězslava Votrubu, aby 

výsledek své činnosti představila. 

 
Počet zaměstnanců člena / výše členského příspěvku  
do 25 zaměstnanců                                        5.500, - 
26-50 zaměstnanců                                        7.500,- 
51-100 zaměstnanců                                     10.000,- 
nad 100 zaměstnanců                                   15.000,- 

 
vystavovatelé                                                17.500,- 

 
Zároveň pro další období je návrhem, aby se zvyšoval členský příspěvek o inflaci za 
předchozí kalendářní rok se zaokrouhlením na celé stokoruny nahoru. 
 

Diskuse:  

Pro: 52 Proti:   6  Zdržel se:   1   

Výsledek:   SCHVÁLENO 

Usnesení: „Členská schůze schválila navýšení ročních členských příspěvků dle návrhu 
předloženého pracovní skupinou, s automatickou roční valorizací ve výši inflace za 
předchozí kalendářní rok, se zaokrouhlením na celé stokoruny nahoru.“ 

 

5. Plán činnosti na rok 2024 

Předseda předložil členské základně návrh Plánu činnosti na rok 2024. 

Diskuse: Z členské základny byla dána připomínka k termínu odborné exkurze do 

Maďarska-termín koliduje s Velikonočními svátky. Bude provedena úprava a termín 

bude upřesněn. 

Pro:    59 Proti:  0 Zdržel se:  0   

Výsledek:   SCHVÁLENO 

Usnesení: Členská schůze schvaluje Plán činnosti na rok 2024 
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6. Různé 

a) V bodě různé přednesl Bohumil Rataj krátkou zprávu o činnosti Rady. Rada měla od 

členské schůze konané dne 18.5.2023 celkem tři jednání, proběhla odborná exkurze 

po vlastech Českých – Západní část republiky. Předseda poděkoval všem, kteří se 

podíleli na přípravě. Dále byl schválen logotyp spolku a je registrován jako ochranná 

známka a proběhla změna ve zpracovateli účetnictví spolku.  

b) Pan Kněžík vznesl dotaz na důvod změny na postu ´účetní. Slova se ujal Martin 

Chudoba a vysvětlil důvody změny. Žádné další doplňující otázky nebyli vzneseny. 

c) Karel šilhavý všem poděkoval za spolupráci a rozloučil se s kolegy ze spolku, odchází 

z pozice ředitele do starobního důchodu. 

 

 

7. Předseda SKS přijal od Návrhové komise závěrečné usnesení, které přečetl Členské schůzi.  

 

 

 

 

V Ostravě dne 23.11.2023 

 

Bohumil Rataj - předseda 

Ing. Josef Matucha - tajemník 


